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6/2011. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. március 30-án 
megtartott ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Pócs István polgármester: 

Köszönti a megjelenteket, az érdeklıdı állampolgárokat, a Képviselı-testület tagjait. 
Megállapítja, hogy a testület 7 fıvel jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.   
Jegyzıkönyvvezetınek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Maruzs András és Hugyecz János képviselıket. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontot tárgyalja meg a Képviselı-testület. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
Napirend elıtt:    Polgármesteri jelentés az elızı képviselı-testületi ülés óta végzett  

munkáról 
  Elıadó: Pócs István polgármester 

 
Pócs István polgármester: 

• Elsıként megköszöni a polgárırök és önkéntesek segítségét, akik a tragikus 
körülmények között elhunyt Fekete József holttestének felkutatásában idıt és 
fáradtságot nem sajnálva vettek részt. Külön kiemeli Sípos Béla urat - a recski 
polgárırség vezetıjét, aki szervezte a kutatómunkát.   

 
• Az ügyfélfogadási napokat rendben megtartották. 

 
• A Képviselı-testület döntése értelmében megvizsgáltatta az ÉMÁSZ szakembereivel 

minden második közvilágítási lámpatest kikapcsolásának lehetıségét. Eredmény még 
nem született, mivel a kikapcsolásról egyeztetni szükséges a közútkezelıvel is. Várják 
az ÉMÁSZ visszajelzését erre vonatkozóan. 
 

• A Kenyeres-tanyánál az ott lakók kifogásolták az útnak az állapotát. A 24. sz. fıút 
melletti árok eltömıdött, így a csapadékvíz az ingatlanok elıtti útra folyt, járhatatlanná 
téve azt. A közmunkások segítségével megoldották ezt a problémát. A Táncsics és a 
Dózsa György út keresztezıdésénél szintén életveszélyessé vált a járda állapota. Ezt 
korláttal látták el és lebetonoztatták. Köszönet mond Kiss György vállalkozó 
segítségéért. 
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• Az Aventis Consult pályázatírójával tárgyalt négy épület - az Általános Iskola, Óvoda, 
Egészségügyi Központ és Polgármesteri Hivatal vonatkozásában, melyrıl késıbb fog 
részletes tájékoztatást nyújtani. 
 

• Tárgyalást folytatott Jung Lászlóval az Egererdı Zrt. Vezérigazgatójával a Jámbor 
Vilmos Arborétum ügyében. Ez a pályázatírás folyamatban van.  
 

• Találkozott a Krasznai Béla úrral, a Recski Szövetség Elnökével. Megbeszélték a 
Recski Nemzeti Emlékparknál soronkövetkezı feladatokat. 
 

• Az iskola igazgatónıje jelenlétében tárgyalást folytatott Takaró Szilvia tanárnıvel, 
gimnázium indítása ügyében. Megfelelı számú jelentkezı esetén a recski iskolában ez 
év szeptemberében be fogják tudni indítani a gimnáziumi képzést. 
 

• Részt vett Istenmezején a LEADER egyesület ülésén. Ez az egyesület megszőnt. 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy rákérdezett a Búzásvölgyi Horgászegyesület 
pályázatára, errıl nem tudtak, ilyen nem szerepelt a benyújtott pályázatok között. 
Az egyesület okafogyottá vált, önálló tevékenységet a nyomozás lezártáig, a bírói 
ítélet megszületéséig nem végezhetne. Új egyesület fog alakulni. 
 

• A Mentıállomás mőszaki átadása megtörtént, a létesítmény március 17-én átvételre 
került az OMSZ által. 

 
• Az alpolgármesterrel és a Mővelıdési-, Oktatási és Sport Bizottság elnökével 

meglátogatták az idıs embereket a nyugdíjas klubban. 
 

• A Jobbik Recski Alapszervezete által szervezett március 15-i ünnepségen részt vett. 
 

• Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy megállapodást köt az Önkormányzat a Parádfürdıi 
Kórházzal az Egészségügyi Központ fizikoterápiás szakrendelésének biztosítására 
vonatkozóan. Ez ügyben tárgyalt Dr. Rabóczki Anita igazgatónıvel.   
 

Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a két ülés között végzett munkáról 
készült jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a jelentést. 
 
 
NAPIREND 1./ Személyes gondoskodás intézményi térítési díjainak felülvizsgálata 

Elıadók: Varró Gyuláné jegyzı, Fábián Jánosné pénzügyi 
csoportvezetı 

 
Pócs István polgármester: 
Írásban megkapták az elıterjesztést és rendelet-tervezeteket. Kéri, hogy az elıadóknak 
amennyiben szóbeli kiegészítése van, azt tegyék meg. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az elıterjesztés érinti a „Személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól” szóló 
többször módosított 7/2008.(IV.25.) sz., illetve a „Munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl” 
szóló 8/2008.(IV.25.) sz. önkormányzati rendeletet.  



4 
 

A kiküldött anyaghoz képest az ülést megelızıen a képviselık kézhez kapták a jelenleg 
hatályos rendeletek módosítására vonatkozó tervezeteket. 
A „Munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl” szóló rendelet esetében két javaslatot tettek: 
egyik esetben érintetlen maradna az eddig alkalmazott térítési díj, a másik esetben a saját 
intézményi nyugdíjas dolgozók térítési díja megemelkedne a 10 % mértékő rezsi költséggel.  
A „Személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól” szóló rendelet-tervezet két 
változtatásra tesz javaslatot: az egyik a hatályos rendelet 5.§-ának hatályon kívül helyezésére 
(11 %-os térítési díj kedvezmény szabályozása), a másik módosító szakasz a rendelet 
mellékletében szereplı térítési díjakra vonatkozó változásokat tartalmazhatja, amennyiben a 
testület módosítani kívánja. 
 
Maruzs András képviselı: 
Nem tudja, hogy ezekrıl szerencsés dolog-e szavazni, mivel a konyha 12 millió Ft-os hiánya 
még nem tisztázódott. Nem tudja ez a hiány mennyiben valós, mennyiben járult hozzá az 
Önkormányzat ehhez a hiányhoz, mennyire a konyha? A konyhavezetı állítása szerint 3,5 
millió Ft-al plusszban van. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A 12 millió Ft valóban elhangzott testületi ülésen, hogy ennyi a konyha hiánya. Akkor a terv 
adatok alapján számolva -  és az áfa költséget is figyelembe véve - mondta a 12 millió Ft-ot. 
Megvizsgálták a 2010-es év költség alakulását – ez áfa nélkül 3.940.000.-Ft – a tényleges 
költség alapján. Ez a hiány nem befolyásolja a térítési díjakat, mivel az óvodai és iskolai 
ellátottak térítési díjára rezsi költség nem számolható, a nyersanyag költséggel azonos a 
térítési díj (áfával felszorozva).  
A szociális ellátásnál több tényezıt kell figyelembe venni. Hiába emelnék a rezsi költséget, 
vagy a nyersanyagnormát, ezt behatárolja az ellátottak jövedelme. A szociális törvény szerint  
az ellátott jövedelmének 30 %-a vehetı el térítési díjként.  
Az élelmezésvezetıvel egyeztetve javaslatuk, hogy most nyersanyagnormát nem szükséges 
emelni, mivel az élelmiszer költség felhasználható keretébe belefért az év elsı két hónapjában 
is. A kiküldött elıterjesztésben felsorolták, hogy a környezı településeken mennyi a térítési 
díj. A recski térítési díjaktól vannak magasabb és alacsonyabb díjak is. 
 
Gulyás Ferenc recski lakos: 
Kérdése, hogy mennyi gyermek részesül a normatív támogatásban? 
 
Hollóné Bódi Katalin ált.isk. igazgató: 
A 160 tanuló közül 100 tanuló ingyen étkezik. Kb. 60 fıbıl ahányan étkeznek, annyian 
részesülnek az önkormányzati támogatásban. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Nem javasolja a 11 % kedvezmény megszüntetését. Ha megemelkedik a térítési díj, ezzel még 
kevesebb gyermek fog étkezni. A felnıtt munkahelyi étkeztetettek száma az étkezési 
hozzájárulás megvonása miatt már 40 fıvel csökkent, ha gyermekek térítési díja is emelkedik, 
akkor itt is csökkenés várható. 
 
Hugyecz János képviselı: 
Egyetért az elhangzott véleménnyel. 
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Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a 7/2008. (IV.25.) sz. önkormányzati rendelet 5. §-ában 
foglalt kedvezmény ne kerüljön hatályon kívül helyezésre – kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
Kéri, hogy aki a 7/2008. (IV.25.) sz. önkormányzati rendelet tartalmán nem kíván változtatni, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

27/2011.(III.30.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának képviselı-testülete 
felülvizsgálta a Személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési 
díjáról szóló többször módosított 7/2008. (IV.25.) sz. önkormányzati 
rendeletet. 
A Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy a 
jelenleg hatályos rendelet tartalmán nem változtat.    

 
 Határidı: azonnal  

Felelıs: polgármester 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki a munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl szóló többször módosított 8/2008. 
(V.25.) sz. önkormányzati rendelet módosításával egyetért, mely szerint az intézményi 
nyugdíjasok térítési díja 390.-Ft-ra módosul – kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a rendelet 
módosításával, és megalkotta az alábbi  önkormányzati rendeletet: 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselı-testületének 

4/2011. (III.31.) önkormányzati rendelete 

a munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl szóló többször módosított 8/2008. (IV. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselı-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990 évi LXV törvény 16 § (1) bekezdésében valamint a 76. §-ban foglalt felhatalmazás 
alapján a Polgármesteri Hivatalban és az önkormányzati intézményekben dolgozók 
munkahelyi étkeztetésének lebonyolításáról és az élelmezés nyersanyagnormáiról szóló 
módosított 8/2008. (IV.25.) önkormányzati rendeletet (továbbiakban: R.) az alábbiak szerint 
módosítja:    

 

1.§ 

A Rendelet melléklete helyébe, jelen rendelet melléklete lép.   

 

2.§ 

(1) Jelen rendelet 2011. április 1-én lép hatályba, és 2011. április 2-án hatályát veszti.  



6 
 

(2) A Rendelet kihirdetésérıl az SZMSZ 58. §. (8) bek. meghatározott módon – hirdetıtáblán 
való kifüggesztéssel és ezen tény hangoshíradó által történı közlésével - a jegyzı 
gondoskodik.  
 
 
 Pócs István sk.  Varró Gyuláné sk. 

 polgármester  címzetes fıjegyzı 
 
 
NAPIREND  2./ Civil szervezetek, egyesületek, önszervezıdések beszámolója  

Elıadó: Pócs István polgármester,  
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselı-testület írásban megkapta a napirendre vonatkozó elıterjesztést. Kéri, hogy a 
napirendre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Közh.Egy.elnöke: 
Az írásban kiküldött anyagban elírás történt, mivel az egyesület 2011. évi támogatási igénye 
helytelenül szerepel a táblázatban. Helyesen az Egyesület a 2011. évi mőködéséhez 200.000.-
Ft támogatást és a Kórustalálkozó megrendezésére szintén 200.000.-Ft támogatást kér. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Megállapítható, hogy a civil szervezetek 2010. évi elszámolási kötelezettségüknek eleget 
tettek. Megérkeztek az ez évre vonatkozó támogatási igénybejelentések is részükrıl.  
Az elmúlt hétvégén Heves megyei civil szervezetek kerekasztal konferenciáján vett részt, ahol 
Recsket többször is említették. Kevés olyan település van, ahol 9 bejegyzett, mőködı civil 
szervezet van és még kevesebb, ahol az önkormányzat tudja is támogatni ıket.  
A Recsken mőködı 9 civil szervezetbıl 8 megelégedéssel nyugtázta az Önkormányzat ötödik 
éve nyújtott támogatását. A támogatások megítélése nem hálás feladat, mivel mindenki más 
jellegő tevékenységet tartana fontosnak. A Mővelıdési-, Oktatási és Sport Bizottság minden 
évben megpróbált eleget tenni e hálátlan feladatnak. Ezen kívül szinte minden települési 
kulturális rendezvény ehhez a Bizottsághoz főzıdik.  
Sajnálja, hogy nincs jelen az Asztalitenisz Szakosztály vezetıje. Így okafogyottá válik a 
vélemény nyilvánítása a szakosztály vezetı levelével kapcsolatban. Ez az egyesület 5 éve kap 
rendszeresen önkormányzati támogatást. Három felnıtt valóban életcélnak tőzte ki ennek a 
sportágnak a mővelését, mely becsülendı.  Hetente 3 alkalommal térítésmentesen helyet 
adnak edzéseikhez, az iskolai DSE minden alkalommal, amikor pályázni lehet 
sporteszközökkel is támogatta ıket. 
Nem ért egyet, hogy a településen nem támogatják a sportot, mert 16 éve szerveznek sí-tábort, 
minden falunapon rendeznek labdarúgó-meccseket, az iskolai tanulóknak úszásoktatást 
szerveznek. 
Az önkormányzat anyagi helyzetének jobbra fordulása után ismét meg fogják kapni a civil 
szervezetek az önkormányzat támogatását. De jelenleg a kötelezıen ellátandó feladatok 
biztosítása is veszélybe került. 
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Közh.Egy.elnöke: 
Vannak olyan civil szervezetek, akik mindent a testülettıl várnak? A testületnek nem az a 
feladata, hogy a civil szervezet helyett megszervezze a rendezvényeket. Felteszi a kérdést, 
hogy a testület figyeli-e, hogy mely civil szervezetek próbálnak más forrásból is pályázni és 
így is támogatáshoz jutni? Az ı szervezetük most is pályázik.  
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Véleménye szerint törvénysértı, hogy az Ércbányász SE Labdarúgó Szakosztályának az 
elmúlt évi támogatásából megmaradt összeg a számláján van. Ezzel el kellett volna számolni, 
illetve ha nem használta fel, vissza kellett volna utalnia az önkormányzatnak.  
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A Labdarúgó Szakosztály mőködése kétséges volt, ezért olyan határozatot hozott a Képviselı-
testület, hogy az elmúlt évi 600 e Ft-ból 300 e Ft-ot zárolásra került és csak féléves szinten 
300 e Ft-ot kapnak ahhoz, hogy be tudják fejezni a bajnokságot. A bajnokságot befejezték 
úgy, hogy 150 e Ft-juk maradt. Felmerült annak a lehetısége, hogy megpróbálják egyesíteni a 
Recsk Környéki Juniort Torna Klubbal az SE-t, így az utánpótlással és felnıtt csapattal 
indulni tudnának. 
Ennek a döntésnek a függvényében maradt náluk a fel nem használt összeg. 
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Közh.Egy.elnöke: 
Fontosnak tartja, hogy ne csak az önkormányzattól várjanak támogatást. Elmondja, hogy 
szervezetük a tavalyi költségvetésük 69 %-át pályázati forrásból szerezte. 
Várják, hogy a testület mikor dönt az idei támogatásról? 
A Nemzetközi Kórustalálkozó május 14-re van tervezve. Sajnos a Nemzeti Kulturális 
Alaphoz benyújtott pályázatról még nem született döntés. A Kórustalálkozó szervezésére 
három pályázatuk van benyújtva, de eredményrıl még nem tudnak. 
 
Pócs István polgármester: 
A Kórustalálkozóra vonatkozó támogatásról a következı testületi ülésen döntenek. A 
Kórustalálkozó támogatására ígéretet tett a testület nevében, mivel ez olyan jelentıs esemény 
a településen, amely Recsk hírnevét viszi országhatáron túlra is. 
 
Maruzs András képviselı: 
Nem tudja, hogy az Idegenforgalmi és Vállalkozó Központ korábbi dolgozói a mennyiben 
segítették bizonyos civil szervezeteket a pályázatok megírásában? Tudomása szerint a 
sportnak soha. Itt a sportról beszélni 1988 óta nem lehet. Akkor jelezte az akkori Tanács 
vezetésnek, hogy amennyiben itt sportot akar folytatni akkor alapjaiban más szemléletet 
kellene váltani. Az egészségmegırzés alapja a rendszeres testedzés. Elmondható, hogy 2010 
szeptemberére elérték, hogy az Óvodának tornaszobája legyen. Az összes környezı kis 
településen már mindenhol tornaszoba volt. A sportpályán volt valamikor tenisz-pálya. De 
van olyan sportcsarnok, ahol MB II-es röplabda meccseket játszottak. Ez 30 éve lett 
kimeszelve. Amikor 1992-ben leadta a sportköri elnöki teendıket, 1993-ban megkezdıdött a 
Sportcsarnokban a „vásárláz”. Egy parketta felszakadt, meg lehet nézni, hogy ez mai napig 
így van, továbbá lehetne még sorolni a tönkrement dolgokat. A sportegyesület elszámoltatása 
sem mindig volt megfelelı. Két sportegyesület fölösleges, egyet kellene eltartani valahogy. 
Az Általános Iskolai testneveléssel kapcsolatban elmondja, hogy van két testnevelı tanár - az 
egyik Vasas Zoltán, aki kiemelt szinten mőködteti a modellezı szakkört. Szép eredményeket 
ér el, de ez technikai jellegő. A másik testnevelı tanár minden szabadidejét sporttal tölti el, de 
nem igen Recsken. A mai újságban a diáksportról van egy cikk – ha Recskhez eljut, 
elszomorító. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Mint az iskolai DSE vezetıje elmondja, hogy véleménye szerint az iskolának a sport terén 
semmilyen szégyenkezni valója nincs. Nagyon jól mőködik – pl. részt vettek 2010-ben 
Budapesten a futó Guiness-rekordon, minden évben úszás-, síoktatást szerveznek, van 
gyógytestnevelésük,  szerveznek sporttábort, Schirilla-, és a drogellenes futásban részt vettek, 
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Kihívás Napjára beneveztek. Minden pénzügyi forrást pályázati támogatásból szerezett a 
DSE, melyet különbözı sporteszközök vásárlására költhettek.  
 
Nagy Józsefné Mátrai Visszhangok Zenei Közh.Egy.elnöke: 
Az IVK-val kapcsolatban elmondja, hogy minden segítséget megkaptak tılük, mint civil 
szervezet, igaz a pályázatírást évek óta maguk oldották meg, erre nem kértek segítséget.  
A sporttal kapcsolatban nem tudja megkereste-e az IVK munkatársait a vezetıség, hogy 
segítsenek nekik a pályázat megírásában? Az a világ már elmúlt, amikor egy bázis vállalat állt 
a sportkör mögött. Ha nem pályáznak, nincs pénz. A www.hevesmegye.hu- oldalon most is 
van pályázati kiírás. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A labdarúgóknak tavaly ı írta az NCA-s pályázatot, ami sajnos nem nyert támogatást. 
Recskrıl 9 pályázat érkezett az NCA támogatásra. 
 
Hollóné Bódi Katalin ált.iskola igazgató: 
A képviselı úr által említett idıszakban – 1988 – az iskolában minden évfolyamon két osztály 
volt. Abból a gyerekmennyiségbıl lehetett annyi csapatot alakítani, akik fociztak, 
röplabdáztak stb. A mai gyerekanyag összetétele és kitartása már nem olyan. Két sportot 
folytató pedagógusuk van – az egyikük a technikai sportágat (modellezés), a másikuk a 
maximálisan sportos jellegő tevékenységet végzi. Az iskolában biztosítva van a tömegsport, 
gyógytestnevelés, testnevelési órák száma. Nagyon kevés gyerek vesz részt a 
sportszakkörökön a kitartás hiányában. Az elmúlt 4 év alatt negyedére csökkent a sportoló 
gyerekek száma. Az iskola nyitott, itt tart edzést a Recsk Környéki Juniort Torna Klub is. 
Az iskola sportban nyújtott teljesítményével – a körülményekhez képest - teljes mértékben 
meg van elégedve. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el. Javasolja, hogy az 
Ércbányász SE számláján lévı 150 e Ft-ot határozattal vonja vissza a testület. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A határozat hozatal elıtt ı is ismertetni kívánta azokat a jogszabályi elıírásokat - melyeket 
már Nagy Józsefné is ismertetett hozzászólásában. Ez alapján a fel nem használt összeg 
visszafizetését automatikusan teljesítenie kell az SE. Labdarúgó Szakosztályának. 
 
Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a Civil szervezetek, 
egyesületek, önszervezıdések beszámolóit, elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolókat.  
Kéri, aki egyetért azzal, hogy a Mátrai Visszhangok Zenei Közhasznú Egyesület a 
Nemzetközi Kórustalálkozó megrendezéséhez 200.000.-Ft támogatásban részesüljön, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
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28/2011.(III.30.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta a Civil szervezetek, egyesületek, önszervezıdések 
beszámolóit, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
A Képviselı-testület a 2011. évre benyújtott támogatási igények 
elbírálását – a támogatásra elkülönített összeg zárolása miatt – 
2011. július 31-ig elhalasztja. 
 

1. A Képviselı-testület felhívja az Ércbányász SE Labdarúgó 
Szakosztály figyelmét, hogy a számláján lévı – 2010. 
december 31-ig fel nem használt 150.000.-Ft összegő -  
támogatás önkormányzat folyószámlájára történı 
átutalásáról,  haladéktalanul gondoskodjon. 
 
Határidı: kézhezvételt követıen azonnal 
Felelıs: Ércbányász SE Labdarúgó Szakosztály vezetıje 

 
2. A Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett azzal, 

hogy a Mátrai Visszhangok Zenei Közhasznú Egyesület 
részére a 2011. évi Nemzetközi Kórustalálkozó 
megrendezéséhez 200.000.-Ft támogatást biztosít. 
 
Határidı: 2011. május 14. 
Felelıs: polgármester 
 

 
NAPIREND 3./  Beszámoló a település közrend, közbiztonsági helyzetérıl 

Elıadó: Körzeti megbízott rendır 
 
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselı-testület írásban megkapta a beszámolót. Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan 
kérdéseiket, észrevételeiket tegyék meg.  
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Részt vett a Pétervásárai Többcélú Kistérségi Társulás március 28-án tartott ülésén, melyen 
több mint 20 település polgármestere vett részt. Az ülés egyik napirendje volt a Közbiztonsági 
Egyeztetı Fórum soros ülése, melyen tájékoztatást adott dr. Ormossy Attila r. ezredes, Heves 
Megye Rendır-fıkapitánya, Dr. Petrovics András r. ezredes, az Egri Rendırkapitányság 
kapitányságvezetıje. Elmondták, hogy a többi falu számára is példamutató a recski körzeti 
megbízott és a helyi polgárırség együttmőködése. Van olyan település, ahol még csak most 
szervezik a polgárırséget. Felhívták a figyelmet, hogy nagyon elszaporodtak a fa- és fém 
tolvajlások, ezért a továbbiakban szigorúbban fogják ellenırizni az átvevı helyeket is. Alakult 
egy akciócsoport (8-10 fı), akik éjszaka is és nappal is ellenırzéseket fognak végezni.     
 
Nagy Sándor Jobbik Recski Alapszerv. vezetıje: 
A dicsérı szavak csak a helyi kmb. rendırt illetik, mert igazából a polgárırök munkáját 
inkább nem minısíti. Esténként egy polgárırt sem lát a faluban járırözni. Szerinte ez 
általános vélemény.  
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Nagy Károlyné alpolgármester: 
A polgárırség munkáját elismerik, a településen bármilyen rendezvény van mindig 
számíthatnak rájuk. 
A járırözésben az üzemanyag-költségek is szerepet játszanak. Lehetne jobbítani, de ez egy 
önként vállalt feladat, nagyon kevesen jelentkeznek polgárırnek. 
 
Pócs István polgármester: 
A hatósági munka nem a polgárırség feladata. Ha volna nagyobb lehetıség ennek a civil 
szervezetnek a támogatására akkor sokkal többet tudnának járırözni.  
 
Nagy Sándor Jobbik Recski Alapszerv. vezetıje: 
Nem csak gépjármővel lehet járırözni, hanem gyalog is.  
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy április második felére megalakul a „Recsk és Környéke 
Szebb Jövıért Polgárırség”, hivatalosan bejegyezve és együttmőködve a Heves M. 
Rendırkapitánysággal.  
 
Holló Imre recski lakos: 
A polgárırséggel kapcsolatban elmondja, hogy az elmúlt évek során is felvetıdött, hogy miért 
nem járıröznek éjszaka is. Jelenleg a 12 tagú polgárırség, önként vállalt civil munkát végez. 
Javasolta, hogy szervezzenek tagságot, legalább még 40 fı belépésére lenne szükség, hogy az 
éjszakai járırözést is meg tudják szervezni. Ezt sajnos nem sikerült teljesíteni. Gyalogosan is 
végezhetik a feladatukat, de hatósági intézkedési körük nincs.  
 
Kecze István kmb. rendır: 
Elmondja, hogy 10 község tartozik a recski kmb-s rendır csoporthoz, melynek a létszáma 
nagyon kevés. A polgárırök sokat segítenek munkájuk végzése során, nekik elsıdleges 
feladatuk a bőnmegelızés. Gyalogosan is lehet végezni a járırözést, viszont ez a mai világban 
hátrányt jelent a hatékony és eredményes munkát illetıen. A teljes terület lefedése, ırzése 
csak gépjármővel lehetséges. A rendırségi akcióik során (házkutatás, garázdaság, testi sértés, 
családi perpatvar) bármikor számíthatnak a helyi polgárırökre, sok esetben Sípos Béla az 
egylet vezetıje volt segítségére. A polgárırök nagy része dolgozik, munkahellyel rendelkezik, 
ezért nem várható el, hogy rendszeresen éjszaka is járırözzenek. 
Örül a Nagy Sándor által említett kezdeményezésnek. 
Sajnos nagyon elszaporodtak a színesfémlopások – a nehéz megélhetés miatt is.  
Több létszám kellene, hogy hatékonyabb munkát tudjanak végezni. Már régen rendırırsnek 
kellene a településen mőködni.   
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el. Megköszöni Kecze 
István körzeti megbízott rendır munkáját.  
Javasolja, hogy tájékoztassák a városi rendırkapitányt is a képviselı-testület határozatáról. 
Kéri, hogy aki a település közrend, közbiztonsági helyzetérıl készült beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze.  
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
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29/2011.(III.30.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta a település közrend, közbiztonsági helyzetérıl készült 
beszámolót, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
A Képviselı-testület megállapította, hogy településünkön 
példamutató az Önvédelmi Egylet és a körzeti megbízott rendırök 
együttmőködése. 
 
Határidı: azonnal  
Felelıs: polgármester  

 
 
Indítványok, bejelentések 
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy az Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló többször 
módosított 3/2003.(IV.16.) Ör. módosításáról készült elıterjesztést vitassa meg a Képviselı-
testület. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az elıterjesztést és a rendelet módosítására tett javaslatot a képviselık írásban megkapták. Az 
Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az elıterjesztést, ennek kapcsán még további két kisebb 
módosítást javasolnak a testületnek elfogadásra.  
A bizottság az elıterjesztést az alábbi módosítással javasolja elfogadni.  
 
1. A módosító rendelet 5./A  §-al  egészüljön ki, amely módosítja az SZMSZ 58 §. 8. 

bekezdését az alábbiak szerint:  
58.§ (8) bek. Az önkormányzati rendelet kihirdetése a szabályszerően megalkotott és 
aláírt rendelet teljes szövegének a hirdetıtáblán való kifüggesztésével és ezen tény 
elektronikus úton ( hangoshíradó, internet) történı közlésével történik. 
 

2. A módosító rendelet 6.  §-a  helyébe az alábbi szövegrész kerül: 
6.§  Az SZMSZ  60. § (6) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
A nyilvános ülésrıl készült jegyzıkönyvet és mellékleteit a Polgármesteri Hivatalban 
az állampolgárok és képviselık számára hozzáférhetıvé kell tenni. Az eredeti 
jegyzıkönyvek anyagát –a település honlapján közzétett jegyzıkönyvek kivételével- 
csak hivatali dolgozó jelenlétében lehet megtekinteni. 
 

Az elıterjesztéssel kapcsolatban egyéb észrevétel nem merült fel. Az SZMSZ módosítására 
készült tervezetet – a fenti módosításokkal – elfogadására javasolja.  
 
 
Hugyecz János képviselı (Ügyrendi Bizottság elnöke): 
Ismerteti az Ügyrendi Bizottság 1/2011.(III.28.), valamint a 2/2011.(III.28.) határozatát. 
(Jegyzıkönyvhöz írásban csatolva). 
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Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki az Önkormányzat Szervezeti 
és Mőködési Szabályzatáról szóló többször módosított 3/2003.(IV.16.) Ör. módosításáról 
készült rendelet-tervezetet elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a rendelet 
módosítását. 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2011. (III.31.) önkormányzati rendelete 

a Képviselı-testület és szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról  
(továbbiakban: SZMSZ) szóló 3/2003.(IV.16.) önkormányzati rendelet módosítására 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete - (a továbbiakban: képviselı-testület) – a 
helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény (a továbbiakban: Ötv.) 18. §. (1) 
bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján - a Képviselı-testület és szervei Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatáról (továbbiakban: SZMSZ) szóló 3/2003.(04.16.) önkormányzati rendeletét az alábbiak 
szerint módosítja: 
 

1.§ 
A SZMSZ 9. § helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

9.§ A települési önkormányzat képviselı-testületének önként vállalt önkormányzati feladatait 
az 2. számú függelék rögzíti. 

2.§ 
A SZMSZ 14. § helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

14.§ A települési képviselık névsorát a 3. számú függelék tartalmazza. 
3.§ 

A SZMSZ 15. § (2) helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
15.§ (2) Az eskü szövegét a 4 számú függelék tartalmazza. 

4. § 
A SZMSZ 39. § (3) és (4) bek helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

39. § (3) Az Ötv. 12. § (4) bek. a.) pontjában felsorolt személyi ügy érintettjétıl az ülésre 
kibocsátott meghívóval egyidejőleg nyilatkozatot kell kérni arra vonatkozóan, hogy igényt 
tart-e zárt ülés tartására.  
(4) A (3) bekezdés szerinti nyilatkozatot az érintett legkésıbb a testületi ülés érintett személyre 
vonatkozó napirendjének elfogadásáig teheti meg.  

5.§ 
A SZMSZ 57. § (1) és (2) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

57.§ (1) A képviselı-testület által alkotott rendeletek jelölése: Recsk Nagyközség 
Önkormányzata Képviselı-testületének ...../..... (évente 1-el kezdıdı sorszámmal / évszám 
arab számmal jelölve), valamint a kihirdetés dátuma (hónap, nap) önkormányzati rendelete 
......(a tárgy megjelölése). A kihirdetés hónapját római számmal, napját arab számmal kell 
jelölni. 
(2) A határozatok jelölése: …../…… (1-el kezdıdı sorszám / évszám) önkormányzati 
határozat. 

5./A. §. 
Az SZMSZ 58.§ (8) bek. az alábbiak szerint módosul: 
 Az önkormányzati rendelet kihirdetése a szabályszerően megalkotott és aláírt rendelet teljes 
szövegének a hirdetıtáblán való kifüggesztésével és ezen tény elektronikus úton (hangoshíradó, 
internet) történı közlésével történik. 

 
6.§ 

A SZMSZ 60. § (6) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
A nyilvános ülésrıl készült jegyzıkönyvet és mellékleteit a Polgármesteri Hivatalban az 
állampolgárok és képviselık számára hozzáférhetıvé kell tenni. Az eredeti jegyzıkönyvek anyagát –a 
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település honlapján közzétett jegyzıkönyvek kivételével- csak hivatali dolgozó jelenlétében lehet 
megtekinteni. 

7.§ 
A SZMSZ 62. § helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

62.§ A bizottságok taglétszámát és személyi összetételét a bizottsági munka hatékonyságának 
szempontjai határozzák meg. A képviselı-testület által létrehozott állandó bizottságok 
elnevezését és személyi összetételét az 5. sz. függelék tartalmazza. 

8.§ 
A SZMSZ 67. § (4) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

(4) A bizottság hatósági jogkörében - az Ötv.-ben foglalt eltérésekkel - a Ket. szabályai, az 
átruházott önkormányzati hatáskör gyakorlása során az SZMSZ szabályai szerinti határozati 
formában hozza meg döntését. 

9.§ 
A SZMSZ 70. § helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

70.§ A polgármester jogszabályokban meghatározott feladat- és hatáskörét a 11. sz. függelék 
részletezi. 

10.§ 
A SZMSZ 71. §. (1) helyébe az alábbi rendelkezés lép; a (2)-(6) bek. hatályát veszti:  

71.§ A polgármester nem lehet az Ötv. 33/A §. (1) és (2) bekezdésében meghatározott 
személy. 

11.§ 
A SZMSZ 74. § a.) pontja az alábbiak szerint módosul, vagy hatályon kívül helyezésre kerül:  

74.§ A polgármester a jogszabályban és az SZMSZ-ben már tárgyalt hatáskörén túlmenıen: 
a) dönt a költségvetési tartalék terhére alkalmanként – az éves költségvetési 

rendeletben meghatározott - összeg erejéig történı felhasználásról. 
12.§ 

A SZMSZ 75. § (1) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
75.§ (1) A képviselı-testület a polgármester javaslatára a polgármester helyettesítésére és 
munkájának segítésére a tagjai közül egy társadalmi megbízatású alpolgármestert választ. 

13.§ 
A SZMSZ 79. § helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

79.§ A jegyzı jogszabályokban meghatározott feladat- és hatáskörét a 12. sz. függelék 
részletezi. 

14.§ 
A SZMSZ 80. § (7) helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

(7) A hivatal ügyrendjét 10 számú függelék tartalmazza. 
15. §  

A SZMSZ 86. § helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
86.§ (1) Az önkormányzat saját tulajdonnal rendelkezik és költségvetési bevételeivel, 
kiadásaival önállóan gazdálkodik. A gazdálkodás szabályszerőségéért a polgármester felelıs.  
(2) Az önkormányzat vagyonát elsıdlegesen a kötelezı közszolgáltatások biztosítása 
érdekében kell hasznosítani. Az önként vállalt feladatok céljára vagyonfelhasználásra akkor 
kerülhet sor, ha az önkormányzat a vagyonával a törvényen alapuló közszolgáltatásokat 
teljesítette.  
(3) Az önkormányzat törzsvagyonának forgalomképtelen, illetıleg korlátozottan 
forgalomképes körét, valamint a vagyontárgyakról való rendelkezés feltételeit a képviselı-
testület külön rendeletben állapítja meg.  

16. §  
A SZMSZ 87. § helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

87. § (1) Az önkormányzat gazdálkodásának belsı ellenırzésérıl a Pétervásárai Többcélú 
Kistérségi Társulásban való részvétel útján gondoskodik. 
(2) A Pénzügyi bizottság ellenırzési feladatait az Ötv. 92.§. (13) bek. valamint a rendelet 4. sz. 
melléklete tartalmazza.  
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17.§ 
A SZMSZ 91. § (4) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

(4) Az SZMSZ mellékleteivel és függelékeivel együtt megküldendı: 
- a települési képviselıknek,  
- a Heves megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottjának, továbbá  
- megtekinthetı a Polgármesteri Hivatalban. 

 
Záró rendelkezések 

18. §  
Jelen rendelet kihirdetését követı napon lép hatályba. Kihirdetésérıl az SZMSZ. 58.§ (8) bek. 
meghatározott módon a jegyzı gondoskodik.  
 
 Pócs István sk.      Varró Gyuláné sk. 
     polgármester       címzetes fıjegyzı 
 

Pócs István polgármester: 

Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a Képviselı-testület egy tájékoztatót hallgatott meg a SKC 
Consulting Kft képviselıje elıadásában a Környezet és Energia Operatív Program KEOP-
6.1.0/A/09-11 és KEOP-6.1.0/B/09-11 jelő - „A fenntartható életmódot és az ehhez 
kapcsolódó viselkedésmintákat ösztönzı kampányok (szemléletformálás, informálás, 
képzés)”címő pályázatról. 
A pályázat benyújtása nem igényel önerıt, a támogatás mértéke 100 %. A támogatás célja a 
fenntartható életmód és az ehhez kapcsolódó viselkedésminták elterjesztése információs 
eszközök (szemléletformálás, tájékoztatás, képzés stb.) segítségével. Így cél a fogyasztók 
környezettudatosságának, környezetkultúrájának és környezet-etikájának fejlesztése, fıleg a 
mindennapi élet területén (táplálkozás, háztartás, munkahely, közlekedés és szabadidı), a 
fenntarthatóbb választási lehetıségekrıl szóló információs kampányokkal, közösségi 
együttmőködések megvalósításával.  
Javasolja, hogy a pályázaton vegyenek részt és a pályázat megírásával bízzák meg az SKC 
Consulting Kft-t. 
Kéri, hogy a javaslatra vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
A javaslatra vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki egyetért a 
javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

 30/2011.(III.30.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete  úgy határozott, hogy részt 
vesz a Környezet és Energia Operatív Program KEOP-6.1.0/A/09-11 és KEOP-
6.1.0/B/09-11 jelő - „A fenntartható életmódot és az ehhez kapcsolódó 
viselkedésmintákat ösztönzı kampányok (szemléletformálás, informálás, képzés)”címő 
pályázaton. 
A Képviselı-testület a pályázati dokumentáció elkészítésével megbízza az SKC 
Consulting Kft-t (1031 Budapest, Monostori út 10.). 
Az Önkormányzat Képviselı-testülete felhatalmazza Pócs István polgármestert a  
pályázat megírására vonatkozó megbízási szerzıdés aláírására. 
 
Határidı: szerzıdés aláírására 2011. április 15. 
Felelıs: polgármester 
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Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a 2010. évi zárszámadás könyvvizsgálatára készült elıterjesztést vitassa meg a 
Képviselı-testület.  
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A Képviselı-testület írásban kézhez kapta az elıterjesztést. Három könyvvizsgálót kerestek 
meg ajánlat kéréssel, akik az elıterjesztés szerinti árajánlatot adták.  
Elmondja, hogy azon önkormányzatoknak, akiknek az éves költségvetési elıirányzata a 300 
millió Ft-ot meghaladja és hitel állománnyal rendelkeznek, a zárszámadását könyvvizsgálóval 
kell auditáltatni.  
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy az elıterjesztésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A Konto-Roll Kft.-vel jelenleg is van kapcsolatuk, javasolja, hogy a zárszámadás 
könyvvizsgálatára is ezt a céget bízzák meg. 
 
Maruzs András képviselı: 
Egyetért Dr. Sófalvi Antal képviselı javaslatával. 
 
Pócs István polgármester: 
A javaslatra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
egyetért a Konto-Roll Kft. megbízásával, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
 

31/2011.(III.30.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete megvitatta az 
Önkormányzat 2010. évi zárszámadás könyvvizsgálatára vonatkozó elıterjesztést. 
A Képviselı-testület egyhangú szavazattal a Konto-Roll Audit Kft.-t (Budapest, Somlói 
út 6/B.) 145.000 Ft + áfa összegő ajánlatát fogadja el. 
A testület felhatalmazza a polgármestert, a feladat elvégzésére vonatkozó 
szerzıdéskötésre. 

 
 Határidı: azonnal   
 Felelıs: szerzıdéskötésért polgármester 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a Parádfürdıi Állami Kórház és Recsk Nagyközség Önkormányzata által kötendı 
megbízási szerzıdés-tervezetet vitassa meg a Képviselı-testület. 
 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A megbízási szerzıdést abból a célból kötnék meg, hogy az Egészségügyi Központra 
vonatkozó pályázat benyújtása során vállalt kötelezettségnek, a szakorvosi tevékenység 
biztosításának eleget tegyenek. A pályázat benyújtásakor a Képviselı-testület felmérte, hogy 
legkevesebb pénzügyi kötelezettségvállalás a reumatológia és fizioterápia szakrendeléssel jár 
(eszközök biztosítása tekintetében- a pályázat ezeknek az összegeknek a nagyobb részét a 
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pályázat befogadja és támogatást is biztosít). Az Egészségügyi Minisztériumhoz fordultak 
kérelemmel az óraszám biztosítására vonatkozóan, mely kérelemre heti két óra szakorvosi 
rendelésre engedélyt adott ki az egészségügyi miniszter.  
A vállalt feladat biztosítására legcélszerőbb megoldásnak a Parádfürdıi Állami Kórházzal – 
akinek a profiljába tartozik ez a szakorvosi tevékenység - kötendı megállapodás. A rendelés 
lebonyolításához a szakorvos biztosítva lenne. 
A szakorvosi tevékenységre az önkormányzat kapott engedélyt, ezért az  
ÁNTSZ-tıl a mőködési engedélyt az Önkormányzat szerezheti be, az OEP-el a finanszírozási 
szerzıdést szintén az Önkormányzat köti meg. Az OEP-tıl a szakorvosi tevékenységre a 
finanszírozási összeget az önkormányzat mint szolgáltató kapja, melyet havonta tovább utal 
annak a szakorvosnak, aki a Parádfürdıi Állami Kórház megbízásából ezt a feladatot elvégzi.   
A szerzıdés fontos része, hogy a megbízott részére a szakmai minimumfeltételeket a megbízó 
saját költségén biztosítja.  
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Nagy Sándor Jobbik Recski Alapszerv. vezetıje: 
A pályázatban nem volt megadva, hogy milyen szakrendelést kell létesíteni. 
Kérdése, hogy miért pont reumatológia és fizioterápia szakrendelést választottak, miért nem 
kardiológiát, nıgyógyászatot stb., vagy olyat, ami nincs a parádfürdıi kórházban? 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A KSH adatai alapján is általában a leggyakoribb megbetegedések a mozgásszervi jellegőek –  
ez jellemzı településünkre és környékére is. A háziorvosi rendelésen megjelenık kb. 60 %-a 
ilyen jellegő panaszokkal érkezik. Kardiológia szakrendeléshez szakorvost nagyon nehéz 
találni, sokan külföldön dolgoznak.  
Kérdése, hogy van-e olyan kitétel a pályázati kiírásban, hogy ezen kívül a településen más 
szakorvos magánrendelést folytathat-e? 
Elmondja, hogy ha valaki a mai napon elıjegyzést kér reumatológiai szakrendelésre, kb. 
júniusra kap idıpontot. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Nincs kizárva, hogy más szakorvos is rendeljen. 
Az összes szakorvosi tevékenység közül a reumatológiai szakrendelésnek a legkisebb a 
kötelezı eszközigénye, amit biztosítani kell.  
   
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
Ennek a költsége mintegy 2 millió Ft. 
 
Holló Imre volt polgármester: 
A pályázat elbírálójához (VÁTI) írtak levelet 2008-ban, hogy a közelben a parádfürdıi állami 
kórházban 13 szakrendelés mőködik, ezért tekintsenek el a szakrendelés vállalásától. 
Válaszként kapták, hogy az elbírálásnál a hiányzó szakrendelés kedvezıtlenül befolyásolja a 
döntést – negatív pontszámot jelent. 
 
Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki elfogadja a Parádfürdıi 
Állami Kórház és Recsk Nagyközség Önkormányzata által kötendı megbízási szerzıdés-
tervezetet és megbízza a polgármestert a szerzıdés aláírására, kézfelnyújtással jelezze. 
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Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a szerzıdés 
megkötésével. 
 

32/2011.(III.30.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta a Parádfürdıi Állami Kórházzal kötendı megbízási 
szerzıdés-tervezetet, melyben a kórház kötelezettséget vállal arra, 
hogy az Egészségügyi Központban erre a célra kialakított 
helyiségben, heti 2 óra idıtartamban - reumatológia és 
fizioterápia – szakrendelést lát el. 
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a vonatkozó 
szerzıdést megkösse, és annak birtokában kezdeményezzze az 
Heves megyei Egészségbiztosítási Pénztárnál a finanszírozási 
szerzıdés megkötését. 

 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
 
Pócs István polgármester: 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy tárgyalást folytatott az iskolaigazgató jelenlétében az 
AVENTIS CONSULT Kft-vel négy önkormányzati intézmény napkollektorral történı 
ellátásáról. Ezek az intézmények: iskola, óvoda, Egészségügyi Központ és Polgármesteri 
Hivatal, a legjelentısebb energia felhasználók. 
A Kft. megírja és bonyolítja is a pályázatot. Az Önkormányzatnak egyenlıre nincs 
határozathozatali kötelezettsége, arra csak a feltárt fejlesztési igény és a beruházási összeg 
ismeretében lesz szükség. 
 
Továbbá tájékoztatja a jelenlévıket, hogy március 31-én csütörtökön kerül sor az 
Egészségügyi Központ és Mentıállomás projekt-záró ünnepségére, melyre minden érdeklıdıt 
várnak. 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Holló Imre recski lakos : 
Volt polgármesterként, tájékoztatást kér a folyamatban lévı könyvvizsgálatról. Hol tart 
jelenleg? Októberben a polgármesteri munkakör átadás-átvételkor jelezte az új polgármester, 
hogy könyvvizsgálat lesz. A település honlapjáról tájékozódott, hogy a decemberi ülésen már 
polgármester úr nyilatkozik, hogy megkötötte a szerzıdést. Igaz a 2010. novemberi ülésrıl 
nincs jegyzıkönyv a honlapon – valószínőleg zárt ülés miatt.  
Eltelt 4 hónap. Ez a cég, - akit most is megbíztak a könyvvizsgálatra – nagyon lassan 
dolgozik, mert a médiában nézve 3 nap alatt egy multinacionális céget is át tudnak vizsgálni.  
A februári ülésen a polgármester helyett a „szóvivıje, dublırje Dr. Maruzs András” 
nyilatkozott, hogy ez üzleti titok. Mi a könyvvizsgálat határideje? A faluba pletyka szinten 
már 500 ezertıl 8 millióig megy ennek bekerülési költsége.  
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy ne gúnyolódjon. Visszautasítja Holló úr kijelentését, mely szerint „szóvivıje, 
dublırje Dr. Maruzs András”. 
A vizsgálat zárásának objektív akadálya volt. A könyvvizsgáló - Hankóné betegsége miatt - 
másfél hónapig volt kórházban. Elızetes jelzése már van, de ez nem végmegállapítás, ezt nem 
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tudja bemutatni. Azt az ígéretet kapta a könyvvizsgálótól, hogy a jövı hét elején érkezik és 
lezáródik a könyvvizsgálat.  
A pletyka szintő hírekkel nem tud és nem akar foglalkozni. Nyilvánvalóan meghatározott, 
tisztes árral fog számolni a könyvvizsgáló. 
 
 
Holló Imre volt polgármester: 
Valamit aláírt a polgármester, rátette az önkormányzat pecsétjét. A novemberi ülésen ennek a 
költségvonzata senkinek nem jutott az eszébe a testület tagjai közül? 
 
Maruzs András képviselı: 
A volt polgármesternek sok minden nem jutott eszébe - pl. az a néhány 10 millió Ft-os 
veszteség. 
 
Pócs István polgármester: 
Feladat végrehajtásával a testület tagjai bízták meg. Azon lesz, hogy minél elıbb, 
közmegelégedésre lezáródjon ez a vizsgálat. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Lehet, hogy a könyvvizsgálat eredménye azt fogja kimutatni, hogy semmi probléma nem volt. 
Akkor lehetséges, hogy a volt polgármester úr is azt fogja mondani, hogy mégis jó, hogy 
megtörtént ez a könyvvizsgálat. 
 
 
Pócs István polgármester: 
Gál István Recsk Dózsa u. 29. szám alatti lakos ápolási díj fellebbezése tárgyában készült 
elıterjesztés megtárgyalására zárt ülést rendel el. 

Jegyzıkönyv külön csatolva a zárt ülésrıl. 
(Határozat száma: 33/2011.(III.30.). 

 
Pócs István polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az 
ülést 18,10 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

 Pócs István Varró Gyuláné  

 polgármester címzetes fıjegyzı  

 

 

 

 

    Maruzs András Hugyecz János 

 jegyzıkönyv hitelesítı jegyzıkönyv hitelesítı 
 
  


